

C.I.J.

Communiqué n° 59/1
(non officiel)

Les renseignements suivants, émanant du Greffe de la Cour internationale de Justice, sont mis à la disposition de la presse:

En l'affaire relative à l'incident aérien du 27 juillet 1955, introduite par Israël contre la Bulgarie, la Cour tiendra des audiences qui s'ouvriront le 16 mars 1959, à 16 heures, au Palais de la Paix, à La Haye.

Les plaidoiries porteront sur les exceptions préliminaires soulevées en cette affaire par le Gouvernement bulgare.

La Haye, le 10 février 1959.

I.C.J.

Communique No. 59/1
(Unofficial)

The following information from the Registry of the International Court of Justice is communicated to the Press:

The Court will begin hearings in the case concerning the Aerial Incident of July 27th, 1955, brought by Israel against Bulgaria, on March 16th, 1959, at four o'clock in the afternoon, at the Peace Palace at The Hague.

The proceedings will be concerned with the preliminary objections raised in this case by the Bulgarian Government.

The Hague, February 10th, 1959.
